

# BLOC-NOTES

**From 3<sup>rd</sup> to 10<sup>th</sup> August, Crans-Montana will be living to the rhythm and harmonies of the string quartet.**

Concerts, Master Classes, private lessons and various events, all under the direction of the Jerusalem Quartet. Already THE world reference during numerous seasons. The string quartet represents the very essence of western music and European culture. Which composers have not wished to write a string quartet to prove to the world and above all to posterity that they deserve their place in the big league ?!

This autumn, for the first time, CMClassics will be organising two concerts: on 13<sup>th</sup> September, a violin-bandoneon duo with Michael Guttman and Stéphane Chapuis and the following day, TrioFane3mg for a piano, violin, clarinet trio.

**Further information on the new site : [www.cmclassics.ch](http://www.cmclassics.ch)**



**Du 3 au 10 août prochain, Crans-Montana vivra aux rythmes et aux harmonies du quatuor à cordes.**

Concerts, Master Classes, leçons privées, animations diverses, le tout sous la direction du Quatuor de Jérusalem, la référence mondiale depuis de nombreuses saisons déjà. Le quatuor à cordes représente l'essence même de la musique occidentale et de la culture européenne. Quel compositeur n'a pas voulu écrire un quatuor à cordes pour prouver au monde et surtout à la postérité qu'il mérite sa place dans la cour des grands ?!

Cet automne, CMClassics proposera pour la première fois deux concerts : le 13 septembre, un duo violon-bandonéon avec Michael Guttman et Stéphane Chapuis et le lendemain TrioFane3mg pour un trio piano, violon, clarinette.

**Plus d'informations sur le nouveau site : [www.cmclassics.ch](http://www.cmclassics.ch)**